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Konference ISSS/V4DIS a Hradec Králové
• 2300 registrovaných účastníků, stálý zájem (státní správa, samosprávy,      

komerční sektor, odborníci)

• publicita (každoročně cca 3 desítky mediálních partnerů)

• konference ISSS/V4DIS a významní hosté v HK

• Každoročně – ministři vlády ČR, poslanci obou komor Parlamentu ČR, 
delegace veřejné správy PL, HU, SK, zástupci evropských institucí a 
asociací GCD, Elanet, Telecities atd.

• 2009 – doprovodná evropská konference „eID a veřejné registry“

• 2014 –místopředsedkyně EK N. Kroes, místopředseda EP O. Vlasák

• 2016 – návštěva eurokomisařky Věry Jourové

• 2017 – příslib návštěvy místopředsedy EK Andruse Ansipa



Celková peněžní útrata za uplynulých 18 ročníků byla : 

• organizátora ISSS v KC ALDIS a městských organizacích

51 milionů Kč

• organizátora, vystavovatelů a účastníků v HK (hotely, 
restaurace, taxi a další služby a nákupy)                                    

minimálně 250 milionů Kč (za rok cca 15 mil.) 

Dle oficiální metodiky: 3*2800*3200 tj. 28 mil. Kč/1rok

tj. 400 mil. Kč/18 let



Podíl konference ISSS na příjmech KC ALDIS v roce 2014 

v tisících

Tržby ALDIS bez stálých nájmů:       31 295

Tržby generované ISSS:                       3 300 tj. cca 10,5 %

%podíl ISSS na celkových tržbách za konferenční nájmy: 32 %



Co chybí nejen organizátorům: 

•Jasná koncepce rozvoje KC ALDIS a vize města o svojí roli 
včetně své majetkové účasti v KC ALDIS   

•Jasná vize města a kraje při rozvoji kongresového turismu a 
její praktické naplňování

•Aktivní snaha města přivést další kongresy do HK nabídkou 
kvalitní infrastruktury, atraktivních podmínek či pobídek 

•Plné využití potenciálu HK – kongresy lékařské (FN) a 
akademické (UHK), atraktivity města atd.


